
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

KLEMPEPOSTEN 
16. årgang                                                   Nr. 1 - februar 2014 

 

 

 

Der afholdes tøndeslagning for 
børn og andre barnlige sjæle: 

 

 
 

  
Der stilles telt op for enden af stamvejen, så vi kan være i både læ og tørvejr. 
Ud over godter til børnene, vil der også være mulighed for at slukke tørsten i 

blandt andet varm kakao og få stillet sulten med en fastelavnsbolle. 
Der er flere præmier for hul på tønden (efter alder) 

og for bedste udklædning. 
 

Fyrværkeri: 
Igen i år kunne det konstateres, 
at ikke alle har den samme opfat-
telse af hvem der har ansvar for, 
at fjerne resterne efter fyrværke-
re. Bestyrelsen har modtaget 
flere klare og skal for god ordens 
skyld opfordre alle medlemmer 
til, at ALLE fjerner rester efter 
eget fyrværkeri hurtigst muligt! 

Generalforsamlingen afholdes: 
Den 24. marts 2014 kl. 19.30 
Borup Kulturhus 
Møllevej 2, 4140 Borup 
 

Dagsorden ifølge vedtægterne: 
1. Valg af dirigent 

 

2. Valg af stemmeudvalg på 2 med-
lemmer: 
  

3. Bestyrelsens beretning om det 
forløbne år: 
Uddeles før generalforsamlingen 
 

4. Aflæggelse af regnskab under-
skrevet af bestyrelsen og reviso-
rer 
 

5. Rettidigt indkomne forslag 
 

6. Fremlæggelse af budget og fast-
sættelse af kontingent: 
  

7. Valg af formand for bestyrelsen: 
Formanden ønsker af hensyn til 
jobudvikling ikke genvalg 
 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
samt suppleanter: 
Anne Sandager og Danny Mylting 
er på valg og modtager genvalg 
 

9. Valg af kasserer: 
Erik Swiatek er på valg og mod-
tager genvalg 
 

10. Valg af revisorer samt to 2 revi-
sorsuppleanter: Preben Molin er 
på valg og modtager genvalg 
 

11. Forslag til vedtægtsformål, forret-
ningsorden og ordensreglement 
 

12. Nye legeredskaber 
 

13. Eventuelt: 
 

Punkter der ønskes på dagsordenen, 
skal være afleveret til bestyrelsen 
senest den 16. marts 2014. 

 
 

Som det tidligere har været 
skrevet til medlemmerne, har 
Bestyrelsen nu overgivet det 
videre arbejde med, at skabe 
mulighed for fjernvarme i Nr. 
Dalby. 
 

Det er Peter, Erik og Finn, der 
har arbejdet med projektet og 
de indgår alle i den ”initiativ-
gruppe”, som sammen med 
repræsentanter fra Borup 
Varmeværk arbejder videre 
med projektet. 
 

Målet er, at der på hele stræk-
ningen fra Varmeværket til 
enden af Klempegårdsvej, er 
100 der ønsker tilslutte sig. 
Ellers bliver projektet ikke til 
noget 
 

Det er naturligvis helt op til 
den enkelte, om man ønsker 
fjernvarme eller ej. Hvis man 
klikker ind på borupvarme.dk 
kan man beregne, hvor meget 
man kan spare. 

. 
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Det er i henhold til gældende lov 
IKKE, tilladt at brænde haveaffald 
af. Man skal i stedet kompostere 
haveaffaldet, stille det ud de to 

gange om året (14. maj og 8. ok-
tober), hvor kommunen indsamler 

det eller man kan køre det på 
Omlastepladsen. 

 

 

Kommunik@tion 
Der er et arbejde i gang med, at 
indsamle og opdatere data for 
alle medlemmer af vores grund-
ejerforening. 
 

Der er i den forbindelse flere der 
har oplyst, at de ikke ønsker at 
oplyse deres telefonnummer og 
E-mail og at de ikke synes at 
grundejerforeningen skal kom-
munikerer med dem direkte via 
mail. 
 

Dette er naturligvis OK men det 
gør, at vi fortsat er nødt til at tryk-
ke og uddele materialer til alle! 
 

I den teknologiske tidsalder vi 
lever i kan det derfor overvejes, 
om det fremover skal fremgå af 
vores vedtægter at medlemmerne 
er forpligtet til, at kunne modtage 
elektronisk information (på sam-
me måde som fra det offentlige)? 
 

Det vil blive drøftes på general-
forsamlingen, om vi skal den vej? 

Bestyrelsen: 
 Peter Trampedach (K32), 

Formand 
22 42 22 68 
pt@agsundhed.dk 
 

 Finn Buch Petersen (K40), 
Sekretær og næstformand  
26 72 23 85 
info@serviceconsult.dk 
 

 Anne Sandager (K112) 
Bestyrelsesmedlem 
57 52 23 24 
anne@sandager.info 
 

 Danny Mylting 
(K33)Bestyrelsesmedlem 
24 93 45 39 
danny@boegeris.dk 
  

 Erik Swiatek (K96), Kasserer 
og bestyrelsesmedlem 
5752 7462 

 
Yderligere oplysninger på: 
www.klempegaarden.dk eller hos 
sekretæren (Finn)  
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Bestyrelsen får jævnligt henvendelser fra medlemmer om forhold, der ikke er 
direkte reguleret i vores vedtægter. Det kan være forhold der er reguleret i 
Lokalplanen (Nr. 14 fra Skovbo Kommune) eller i en lov. 
 

Det fremgår af vores vedtægter i § 3 stk. 4, at foreningens bestyrelse er be-
rettiget til at udfærdige et Ordensreglement, der skal vedtages af en 
generalforsamling med 2/3 flertal. Et vedtaget ordensreglementet 
træder i kraft fra det tidspunkt, det er udsendt til medlemmerne. 
 

Bestyrelsen vil derfor på generalforsamlingen fremlægge et forslag 
med henblik på en drøftelse af, hvad et eventuelt Ordensreglement 
skal indeholde.   
    

 
 
 

Der er gennemført forskellige vedlige-
holdsarbejder og Bestyrelsen har fået 
lavet en rapport, om de sikkerheds-
mæssige forhold på legepladsen. 
 

De sikkerhedsmæssige mangler vil 
blive udbedret og på generalforsamlin-
gen vil der blive fremlagt et forslag til, 
at der indkøbes og monteres nye lege-
redskaber indenfor et samlet budget på 
ca. kr. 25.000.  
 
 

 
 
 
 

En af de ting vi både hører om og ser tit, er biler 
der kører alt for hurtigt!!! 
 

For om muligt at øge sikkerheden for især børn og 
andre svage trafikanter, har vi undersøgt forskelli-
ge muligheder for vejbump og spurgt kommunen 
som vejmyndighed, hvad der i givet fald skal til for 
at der kan etableres to-tre bump på stamvejen.                                     

Vi har ikke modtaget svar fra kommunen endnu men vi vil forsøge at frem-
lægge et konkret forslag på generalforsamlingen eller senere 

Vinteren har endnu ikke været slem, men der har været nogle problemer med 
den fælles rydning af fortove på stamvejen. Det skyldes, at den maskine som 
vi låner har været i stykker. Den ordning vi har er både god og billig men det 
skal for god ordens skyld fremhæves, at det er den enkelte grundejer der har 
ansvaret for, at fortovet og halvdelen af vejene er ryddet i henhold til lov-
givningen. Dette gælder uanset, om den fælles ordning virker eller ej!!! 
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